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Interpelacja

Szanowny Panie Burmistrzu,

wielu mieszkańców zgłasza do mnie problemy odnośnie kursowania autobusów miejskich. Głównym 
problemem jest złe skoordynowanie kursowania autobusów. Jest wile przypadków gdzie autobusy 

przyjeżdżają w tym samym czasie, a potem przez godzinę nie przyjeżdża nic. Kolejnym znaczącym

W ilanów, jest to bardzo dobra alternatywa do obecnych kłopotów. Autobus stoi w bardzo dużych 

korkach na odcinku Metro Wilanowska- W ilanów co przekłada się na kilkudziesięciominutowe 

opóźnienia na całej trasie. W  obecnym momencie gdy mamy autobusy jadące do przystanku Metro 

Kabaty niepotrzebny jest dojazd do Metro Wilanowska jeżeli stanowi on takie kłopoty. Pojawia się 
również problem z przesiadaniem się z autobusów miejskich do autobusów linii „L". Nie mamy ich aż 

tyle aby nie dało się ich dopasować.

Bardzo proszę o dogłębne zapoznanie się z problemem który utrudnia funkcjonowanie wielu 
mieszkańcom. Proszę o zrobienie szeroko zakrojonych konsultacji społecznych przed dostosowaniem 

rozkładów jazdy autobusów.

problemem jest autobus linii 251. W  zeszłym roku rozmawialiśmy na temat skrócenia linii do zajezdni

Z wyrazami szacunku,

Aleksandra Kostrzewska


